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ZAPISNIK 
 

6. seje Odbora za kmetijstvo, turizem, medobčinske in mednarodne odnose v mandatnem 
obdobju 2022-2026, ki je potekala v sejni sobi Občine Komen, v torek, 19.03.2024 ob 15.00 
uri. 
 
Prisotni:  

a) člani: Marko Bandelli (predsednik), Evgen Kavčič (15:24), Adrijana Konjedič, Miroslav 

Prodnik, Damjan Grmek, 

b) ostali prisotni: Aleš Vodičar, Helena Kosmina. 

Odsotni: /  
 
Sejo je sklical Marko Bandelli, predsednik Odbora. 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti, 

2. Določitev in potrditev dnevnega reda, 

3. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje, 

4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o turistični taksi v Občini Komen, 

5. Program delovanje ORA Krasa in Brkinov d.o.o. (predstavitev rezultatov v letu 2023, 

program dela za leto 2024), 

6. Razno. 
 
 
Točka 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
Vse navzoče pozdravi predsednik Odbora Marko Bandelli, ugotovi, da se seje trenutno 
udeležujejo štirje člani odbora, tako, da je sklepčnost zagotovljena. 
 
Točka 2: Določitev in potrditev dnevnega reda 
Predsednik predstavi predlagani dnevni red seje Odbora. 
 
Člani Odbora so soglasno potrdili spremembo dnevnega reda. 
 
Točka 3: Potrditev zapisnika 5. seje Odbora in realizacija sklepov 
Člani Odbora so soglasno potrdili zapisnik 5. seje Odbora. 
 
Sledila je obravnava naslednje točke. 
 
Točka 4: Predlog Odloka o spremembi Odloka o turistični taksi v Občini Komen 
Frančeškin predstavi Predlog Odloka o spremembi Odloka o turistični taksi in povzame, da je 
predmet spremembe višina turistične in promocijske takse. Povišanje je skladno s priporočili 
skupnosti slovenskih občin. Za povišanje sta se župana Občine Komen in Občine Sežana ter 
županji Občine Divača in Hrpelje - Kozina dogovorili, da se višine turistične in promocijske 
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takse v navedenih štirih občinah uskladi in dvigne skupno na 3,13 EUR (2,50 EUR turistična 
taksa in 0,63 promocijska taksa). Predsednik je odpre razpravo. Člani odbora so skupnega 
mnenja, da bi bilo bolje letno indeksirat višino turistične in promocijske takse, saj v zadnjih 
šestih letih je bila višina takse nespremenjena. 
 
Po zaključku razprave so člani Odbora soglasno sprejeli: 
 
Sklep št. 1: Odbor se seznani s predlogom Odloka o spremembi Odloka o turistični taksi 
v Občini Komen in predlaga Občinskemu svetu Občine Komen, da sprejme predlog 
odloka v predlagani obliki ter vsebini po skrajšanem postopku. 
 
Sklep št. 2: Odbor predlaga da se letno indeksira višino turistične in promocijske takse. 
 
 
Točka 5: Program delovanje ORA Krasa in Brkinov d.o.o. (predstavitev rezultatov v letu 

2023, program dela za leto 2024), 

Predsednik napove naslednjo točko in poda besedo Alešu Vodičarju direktorju ORA Krasa in 
Brkinov d.o.o. in sodelavki Heleni Kosmina za predstavitev poročil. Vodičar predstavi letno 
poročilo 2023, ki je bilo potrjeno na skupščini. Izpostavi rezultate in podatke iz leta 2023 in 
sicer povečanje prenočitev za 5%, pripravljena in oddana je bila Strategija lokalnega razvoja 
LAS Krasa in Brkinov za programsko obdobje 2021-2027, izvedenih je bilo 44 eno ali več 
dnevnih dogodkov, za 52% se je povečalo število obiskovalcev v TIC Štanjel, 234.000 
obiskovalcev je bilo zabeleženih na spletni strani VISITKRAS, več kot 40 deležnikov v turizmu 
se je udeležilo prvega čezmejnega srečanja ponudnikov s posvetom na področju trajnosti, več 
PR in medijskih objav v uglednih angleških časopisih, poudari, da že 15 ponudnikov na 
destinaciji KRAS BRKINI ima trajnostni znak in da je več kot 60 turistični agencij iz celega 
sveta obiskalo destinacijo Kras Brkini. Članom odbora predstavi tudi vse aktualne projekte v 
katerih aktivno sodelujejo kot vodilni ali projektni partnerji, katerih je trenutno sedem. 
 
Seji odbora se pridruži Evgen Kavčič ob 15:24. 
 
Predsednik je podal besedo Heleni Kosmina, ki je predstavila letno poročilo ORA Krasa in 
Brkinov d.o.o. za enoto Komen. Izpostavila je glavne točke poročila, ki so zajemala: Turistično 
informacijska dejavnosti, Prireditve, Upravljanje z objekti, Promocija in Projekti. Po izčrpni 
prestavitvi je predsednik odprl razpravo na točko dnevnega reda. 
 
Predsednika zanimajo stroški storitev v zvezi z vzdrževanjem Gradu Štanjel, uporaba 
električnega vozila. Dodatno se pozanima glede izvedbe degustacij na Gradu Štanjel ter 
predlaga skupni sestanek z gostincem, ki deluje na Gradu Štanjel. Predlaga tudi udeležbo na 
pohodu na Kohišče za dobro promocijo Občine Komen. 
 
Prodnik predlaga da se naredi strategija za goste, ki ostanejo dlje časa. Pomembno se mu zdi 
tudi priprava seznama dejavnosti na Krasu. Predlaga tudi uvedbo vinjete za kolesarje in 
vstopnino za star del Štanjela. 
 
Ga. Konjedič izpostavi da vse prireditve se dogajajo samo v Štanjelu in meni, da bi se moralo 
tržilo celotno Občino Komen od Branice do Brestovice.  
 
Grmek  izpostavi, da vinoteko premalo ponujajo in bi se lahko ponujala obvezno agencijam, ki 
pripeljejo obiskovalce v Štanjel. Zanima ga tudi kdo vrši nadzor nad gradnjo-obnovo-
rekonstrukcijo občinskih objektov v Štanjelu. Poudari tudi previsoko ceno najema Viteške 
dvorane ter predlaga promocijske cene dvorane. Zanima ga kaj zajemajo stroški intelektualnih 
in osebnih storitev, saj je index 200. 
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Kavčič predlaga obuditev dediščino soške fronte za razširitev turistične ponudbe. Pri delovanju 
vinoteke, vidi ugodno rešitev pri v naprej najavljenih skupinah, katere bi sprejeli usposobljeno 
osebje. 
 
Na zastavljena vprašanje, pobude in predloge direktor Aleš Vodičar in Helena Kosmina podata 
odgovore in obrazložitve. 
 
Točka 6: Razno 
 
Predsednik napove točko razno in odpre problematiko kolesarjev in poda predlog o izvedbi 
strokovne ekskurzije. 
 

Po razpravi poda na glasovanje naslednji sklep. 
 
Sklep št. 3: Odbor predlaga županu izvedbo strokovne ekskurzije po predlogu odbora. 
 
Prisotnih je 5 članov Odbora. 
Sklep je bil z 1 glasom PROTI in 4 glasovi ZA, sprejet. 
 
Predsednik predstavi problem ponudnika gostinskih dejavnosti, ki ima omejen dostop do svojih 
objektov zaradi omejitev prometa na kolesarskih poti.  
 
Ga. Konjedič izpostavi, da so poti javno dobro in z omejitvijo prometa po kolesarskih poteh, so 
kršene ustavne pravice občanom. 
 

Kavčič obrazloži, da je Pihani orkester Komen pred 6 leti začel z mednarodnim projektom 
MuziKras (orkestrska šola). V letu 2023 je bilo prisotno 110 udeležencev. V dogovarjanju za 
izvedbo projekta v OŠ Štanjel ni prišlo do dogovora, zaradi omejitev s strani OŠ Štanjel 
predstavljenih s strani ravnateljice. Projekt se v letu 2024 seli v Občino Hrpelje – Kozina. 
 

Predsednik predlaga dodatno točko na dnevnem redu občinskega sveta Občine Komen, ki bo 
27.3.2024 na tematiko predstavljeno z mednarodnim projektom MuziKras. 
 
 

 
Seja Odbora se je zaključila ob 17:40 uri.   Marko Bandelli, mag. posl. ved  
Zapisal Boštjan Frančeškin     predsednik 
 

 


